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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Íme, az igazi nemzeti konzultáció!" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az  egészségügyi  veszélyhelyzet  kihirdetése  óta  meghozott  kormányzati  intézkedések  miatt
számtalan magyar  állampolgár  keresett  meg engem kérdésekkel,  panaszokkal.  Úgy vélem, ezek
megválaszolása  az  ön  hatáskörébe  tartozik,  ezért  összeírtam  önnek,  melyek  azok  a  kérdések,
amelyek  a  magyar  embereket  ma  valóban  foglalkoztatják,  s  amelyekre  választ  és  megoldást
szeretnének kapni. Alább olvashatja az első 80 kérdést, amelyek lehetővé teszik önnek a valódi
nemzeti konzultációt:

1. A sok üres laktanyát most miért nem hasznosítják? 

2. Miért nem végeznek műtéteket? 

3. Pár hete hoztak be egy maszk gyártására alkalmas gépet, amit valamelyik büntetésvégrehajtási
intézetben  helyeztek  el.  Szeretném  megkérdezi,  beindult-e  a  gyártás?  Ha  beindult,  mennyit
gyártanak le naponta? 

4. Hány olyan egészségügyi dolgozó van, aki tud üzemeltetni egy lélegeztetőgépet? Hiszen nem az
a  fontos,  hány  lélegeztetőgép  van,  hanem  az,  hányan  vannak,  akik  értenek  hozzá.  A
lélegeztetőgéphez  lehet,  hogy  elég  egy  nővérnek  egy  gyorstalpaló,  de  a  lélegeztetett  beteget
intubálni kell, ezt csak orvos végezheti, és az altatás is szakorvosi feladat. 

5. Az nagyon jó, hogy ennyi védőruha és maszk érkezik be a kórházakba, de nem osztják ki ezeket a
dolgozóknak. Miért? 

6. A kormánytagok miért nem tartják be a szabályokat? Utazgatnak, védőfelszerelés nélkül, aztán se
karantén, se szűrés. Őket miért nem vonják felelősségre? 



7. Ha a kórházparancsnokoknak csak az adatszolgáltatás a dolguk, akkor ez azt jelenti,  hogy az
egészségügyi dolgozók és vezetőik felé nincs bizalom? 

8. A Városligeti fasorban lévő, évek óta üresen álló volt BM-kórházat miért nem üzemelik be a
koronavírusos betegek kezelésére? 

9. Hol vannak a maszkok és a kesztyűk? 

10. A teszteléssel kapcsolatos aggályokat is fel kellene oldani. Lesz-e lehetőség tesztet kérni? 

11.  Ha  a  parancsnokoknak  ilyen  kiterjedt  adminisztrációs  feladataik  vannak,  akkor
Székesfehérváron az igazgató úr vagy az ott dolgozó parancsok hibázott igazából? 

12. A hatósági karantén - tudtommal - határozott időre szól, a piros tábla viszont nem tartalmaz sem
kezdő, sem lejárati időpontot. Miért? 

13. Miért szállítják az adófizetők pénzéből beszerzett védőeszközöket külföldre, amikor itthon is
bőven lenne helyük? 

14.  Mikor  kezdik  újra  a  járóbeteg-rendelést?  Sokan  vannak,  akik  cukorbetegek  vagy  egyéb
betegségben szenvednek, és nem kapnak gyógyszerjavaslatot, csak a szakrendelésen. 

15. A gyerek szeptemberre halasztotta az érettségit, fennmarad-e a hallgatói jogviszonya mindaddig,
amíg a felvételi eredményét megtudja? 

16. A kórházparancsnokok számolják a készleteket. Mennyiben segíti vagy nehezíti ez a gyógyító
munkát? 

17.  A hatvanmilliós  Olaszországban hány ágyra  volt  szükség  a  járvány csúcspontján?  3600-ról
olvastam. 

18. Ha Magyarországon minden állampolgárt tesztelnének, mennyibe kerülne az az országnak? 

19. Amikor „kiürítenek” egy ágyat, azt hogy kell értelmezni? 

20. Kiteszik az embereket a kórházból? Akkor miért fizettek eddig társadalombiztosítást? 

21. Konkrétan hol van Pintér Sándor? 

22. Egyébként miért kell 40 ezer ágy, amikor kb. 2 ezer fertőzött van? Mit nem mondanak el? Mit
lehet arról tudni, hogy aki gyógyult, újra elkaphatja-e, vagy mint a bárányhimlőn, átesett és kész?
Tényleg lesz második hullám, amit novemberre várnak? 

23. Egyre több információ van arról, hogy a lélegeztetés ront a betegek állapotán, viszont háromféle
vírusellenes gyógyszer is hatásos, ha a betegséget enyhe vagy középsúlyos tüneteknél kezdik velük
kezelni.  Arról  is  van  információ,  hogy  20  millió  darabot  gyártat  az  ország  a  malária  elleni
gyógyszerből, és 400 ezer darab influenza elleni gyógyszert rendelt Japántól.

- Miért nem beszélnek ezekről a kezelési módokról és a lélegeztetés hátrányairól? 

- Miért nem tesztelnek többet? 

24.  A gyógyult  betegek vérplazmája 100%-ban hozott  gyógyulást  az adatok szerint.  Miért  nem
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beszélnek róla és használják? Miért nem tesztelnek többet? 

25. Több száz millió beérkezett védőeszközről beszélnek naponta! Darabonként mennyiért veszik a
kínai maszkokat,  és mennyiért  árulhatják a kereskedők a gyógyszertárban? 195 forintért  vettem
darabját (nem párját) a dobozból kihúzható egyszer használatos gumikesztyűnek. A Magyarországra
behozott védőfelszerelésből mennyit visznek ki ingyen külföldre? Az Uniós 2000 milliárd forintos
támogatásból mennyit  használtak fel? Ha én a saját  zárt  autómban kimegyek az utcára és azzal
haladok, emberekkel nem érintkezve, akkor az miért szabálysértés? 

26. Arra lennék kíváncsi, hogy miért kell fizetnem a TB-t, mikor semmilyen ellátást nem kapok, a
rendelő zárva, nem lehet bemenni, a telefont nem veszik fel, most akkor ez hogy van? 

27. Melyik kórházban hány ágy maradt az ellátásra szoruló betegek ellátására? 

28. Melyik kórházban hány fertőzött beteg van, abból hányan vannak lélegeztetőgépen? 

29. A felszabadított 60 %-nyi kórházi ágy fokozatosan visszakerül a járvány csillapodása közben? 

30. A település polgármesterei mikortól kapják meg első kézből, hogy van-e, és ha igen, akkor hány
fertőzött beteg van a területükhöz tartozó kórházakban, és hányan vannak otthoni karanténban? 

31. Mi az akadálya, hogy a kórházakból kirakott, tesztelés alatt lévő embereket átmenetileg üres
szállodai  szobákba,  kollégiumokba,  stadionokba, laktanyákba helyezzék el,  mielőtt  visszavinnék
őket az Idős Otthonokba, illetve családi körbe? 

32.  Egészségügyi  dolgozóknak,  szociális  intézetek  dolgozóinak  legyen  megfelelő  felszerelésük.
Tesztelik-e folyamatosan őket és azokat, akiket a kórházakból kiengednek? 

33. Mi lesz azokkal a betegekkel, akiket kitettek a kórházból, ezzel szinte halálra ítéltettek? 

34. Ezért kellettek a kórházparancsnokok? Aki nem azt teszi, amit kérnek, azt eltegyék, kirúgják
azonnal? 

35. Hol az egészségügyért felelős államtitkár? 

36. Miért nem végeznek több tesztet? (Abban az olaszországi tartományban, ahol lakom, 1,5 milliós
lélekszámra több tesztet végeztek, mint egész Magyarországon.) 

37. Miért volt szükséges ilyen gyorsan kiüríteni a kórházakat? 

38. Mikor engedik újra a személyszállító repülőgépek leszállását? 

39. Hogy lehet az, hogy egyes járatok leszállhatnak, mások nem? (Az Egyesült Királyságban ma
már többen halnak/ fertőződnek meg, mint Olaszországban, Londonból mégis egy nap több gép
érkezik Pestre, míg Olaszországból tilos légijárművek érkezése.) 

40. Ha magyar állampolgár belép az országba, a kérésére miért nem végeznek tesztet? 

41. Mi igaz ebből a cikkből, mert engem és sokakat felháborít: https://24.hu/.../koronavirus-kasler-
miklos-emmi.../...?   

42. Ki lopta el a járványra készletezett anyagokat, eszközöket? 
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43. Szeretném kérdezni, hogy nem lehetne az elhunytak listája mellé a gyógyultakról is egy listát
készíteni,  életkor,  betegség  megjelölésével,  és  kiegészíteni  a  lakóhellyel.  Továbbá  az  lenne  a
kérdésem,  hogy az  exportból  visszatartott  hidrogén-kloridot  itthon  bevetik-e  a  Covid-19  elleni
harcban, és ha igen, milyen sikerrel? 

44.  Mennyi  koronavírusos  beteget  képes  ellátni  a  magyar  egészségügy  úgy,  hogy  minden
visszatérhessen a régi kerékvágásba? 

45. Közalkalmazott vagyok, mi várható a mi béreinkkel, ha már nincs munkába bejárás. Mikor és
milyen gyerekszámmal nyithatnak ki az óvodák és a bölcsődék? Van-e szó arról, hogy nyitás előtt
minket szúrópróba-szerűen kivizsgáljanak? 

46. Aki most nem kap fizetést, az hogy fogja eltartani a gyerekeit? 

47. Az előkészületekből úgy látszik, hogy a kormány a tömeges megbetegedések menedzselésére
készül.  Miért  nem tesz érdemi  lépéseket  a  tömeges  megbetegedések megelőzése érdekében? A
tömeges tesztelés szerintem erre szolgálna! 

48.  Franciaországban, ahol súlyos volt  a helyzet,  65 millió lakosnál kb. 27000 embert kezeltek
kórházban egyidejűleg,  melyből 7000 ember szorult  intenzív ápolásra.  Ez alapján miért  kell  10
millió  lakosra  38000  kórházi  ágyat  mindenáron  (emberek  halála  árán  is)  felszabadítani?  Ez
alaphangon is tömeggyilkosság, de ha összességében nézzük az eddigi intézkedéseket és hatásaikat
(munkanélküliek támogatás nélkül hagyása, népcsoportok magára hagyása), akkor lassan elérjük a
népirtás fogalomkörét. 

49.  Miért  nem  követik  a  jól  bevált  példát,  ami  Nagy-Britanniában  van  (én  itt  élek),  ahol
sportcsarnokok, szabadidő-központok és egyéb épületek alakulnak át ideiglenes kórházakká? 

50. Mennyi fertőzött van Budapesten? 

51. Mikor kapunk postaládába maszkokat, kesztyűket? 

52.  Mikor  tesztelik  le  a  magyar  lakosságot,  gondolom,  fontos  lenne,  van  is  rá  pénz!!!  Miért
ajándékozzuk el az ide szállított védőfelszereléseket? Magyaroknak nem kell? 

53. Miért nincs néhány kórházban fertőtlenítőszer? 

54.  Nem  értem,  ha  több  tíz  millió  maszk  és  több  százezer  védőruha  van,  akkor  a  kórházak,
önkormányzatok miért maguk veszik? Esetleg a külföldi "magyarul beszélők" is kérvényezik, vagy
ők csak úgy simán, "alanyi jogon” kapják? 

55.  Miért  osztogatja a kormány a védőfelszereléseket,  maszkokat akkor,  amikor a kórházakban,
intézményekben meg nincs? 

56. Minek a 60%-os kórházürítés? Ha üresek a kórházi ágyak, ha a kórház nem termel HBCS-t,
nem  kap  finanszírozást,  és  nem  kapnak  a  dolgozók  fizetést??  Nem  akarok  ötleteket  adni  a
kormánynak, de ezt még most tisztázni kell és írásba foglalni, mert kórházcsőd és kórházbezárás
lesz ennek a vége, nem 500ezer Ft/dolgozó. 

57. Kiskunhalason a konténerkórházban kik fogják ellátni a betegeket? 
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58. Tehetetlen beteg embereket bocsátanak el a kórházakból, kitéve őket a bizonytalanságnak és a
szakszerűtlen ellátásnak? Tulajdonképpen az ő sorsuk is megbélyegzett, csak nem az a neve, hogy
koronavírus. Ez a laktanyadolog például jó ötlet szerintem, más országokban is bevált, hogy külön
karanténépületeket rendeztek be a fertőzötteknek. De milyen dolog az, hogy valaki eldönti azt, hogy
kit lökjenek félre, holott neki is alapvetően szüksége lenne a segítségre? 

59. Az egészségügyi gyermekotthonok lakóival mi lesz? Ezekben az otthonokban fogyatékkal élő
gyermekek és felnőttek laknak, és semmit nem mondanak róluk. Nekem a testvérem egy ilyenben
van,  és  semmi  információt  nem  tudok  szerezni.  Teljesen  el  vannak  vágva  a  külvilágtól,  a
családjuktól.  Őket  fogják-e  tesztelni,  mint  az  idősotthonok  lakóit,  vagy  ezek  a  gyerekek  az
országban teljesen el vannak felejtve? 

60. A maszkokat és a védőfelszereléseket miért nem kapják meg az emberek? Hol vannak vagy
hova kerülnek mindezek? Mert pl. a szociális otthonoknak és nagyon sok más intézménynek sincs
elég felszerelésük. Hova kerül az a rengeteg védőeszköz, ami országunkba érkezik? 

61.  Mi  lesz  azokkal  a  betegekkel,  akiket  kiraktak  a  kórházakból,  pedig  további  gyógyításra
szorulnának?  Miért  csak  a  vírusban  megbetegedettekkel  foglalkoznak?  A többi  rengeteg  beteg
embert miért nem gyógyítják? Ők miért nem kapnak orvosi ellátást? A kezdetek óta nem értem,
hogy ezt miért nem lehet kettéválasztani? Külön kezelni a vírusban megbetegedetteket, és szintén
külön továbbra is  kezelni  kellene a  sok más betegségekben szenvedőket  is.  Velük viszont  nem
törődnek. Miért? Akkor ők meghalhatnak? Miért nem kap minden beteg megfelelő egészségügyi
ellátást? 

62. Ha nincs tesztelés, honnan tudja a kormány, hogy mik legyenek a következő lépések? Csak a
betegek száma a mérvadó? Ha így van, mennyi betegszámra kell csökkennie a számoknak, hogy a
veszélyhelyzetet feloldják? 

63. Rövid lefutásra számítanak az alapján, hogy sok családban a keresők munkanélkülivé váltak és
a gyermekeiket nem tudják eltartani, és segítséget nem kapnak? 

64. A 3 hónap munkanélküli ellátás után számíthatnak valami támogatásra ezek a családok? 

65. Akik azt sem tudják megoldani, hogy elmenjenek dolgozni, mert a kiskorú gyermekeikkel kell
otthon  maradni  vagy/és  a  kórházból  hazaadott  hozzátartozójáról  kell  gondoskodni,  mire
számíthatnak? 

66. Ha vége a veszélyhelyzetnek, az elbocsátott betegek visszakerülhetnek a kórházakba? 

67.  Ha  ezek  a  betegek  eleve  hazaengedhetők  lettek  volna,  nem kellett  volna  már  azoknak  az
ágyaknak üreseknek lenni? Az orvosok olyan betegeket tartottak ezek szerint eddig a kórházakban,
akik egyébként otthon, önállóan lábadozhattak volna? (Természetesen a kérdés költői.) 

68. Kapnak-e kártérítést a munkájuk során megfertőződött egészségügyi dolgozók, mivel az első
időkben elégtelen volt a védőfelszerelés is? 

69.  Akik  a  nyugdíj  előtt  állnak,  vagy  2-3  évük  lenne  vissza  a  nyugdíjig,  illetve  a  65  éves
nyugdíjkorhatár betöltéséig, azoknak előrébb lehet-e hozni a nyugdíjkorhatárt a járvány miatt? 
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70. Abban a raktárban, ahol a védőfelszereléseket tárolják, ott miért nincs katonai felügyelet? Miért
a kórházakat ellenőrzik, hogy egy nap hány maszkot használhatnak el? Miért kell őket megalázni?
A külügyminiszter  csütörtökön  az  ATV-  ben  azt  bevallotta,  hogy  több  százezret  visznek  több
országba, és még büszke is volt rá, mert meg kell segíteni őket, az odáig rendben volna, ha itthon
nálunk minden rendben volna! De ez a megsegítős szöveg annyira átlátszó volt, hogy szavazatot
vásárolnak meg vele, az sem kizárt, hogy üzletelnek. És egyetlen egy mondata Szijjártónak nagyon
felháborító  volt,  hogy  segített  Karácsony  Gergelynek  Kínából  behozni  védőfelszereléseket  és
teszteket, elintézte, hogy hazahozza a repülővel. Nem süllyednek el szégyenükben, hogy a környező
országokba ingyen osztogatjuk, még be is vallják! 

71. Az érdekelne, de NAGYON, hogy a rendőrök, katonák és a kormánytagok miért nem hordanak
védőfelszerelést? 

72.  Szeretnénk  megtudni,  mi  lesz  a  sorsuk  azoknak  az  embereknek,  akik  jövedelem  nélkül
maradtak? Családok és egyedülállók egyre rosszabb helyzetben vagyunk! 

73.  Hol  vannak  a  mobilkórházak?  8-10  mobilkórházat  mondott  Orbán  a  videón.  Még  sincs
apparátus, ember meg pénz, hogy építsenek? 

74. Egyáltalán mit keres a katonaság a kórház területén? Honnan tudja bárki is, ki a vírusos és ki
nem, ugyanis tesztelni nem lehet, ezt már többször is elmondták. Kinek kell az a sok ágy? 

75. Kásleren kívül, felette vagy alatta, ki felel még az egészségügyért? 

76. Krónikus betegek szakrendelésre járását mikor állítják vissza? Sok esetben ez a kontroll világít
rá arra, hogy esetleg egy vesebeteg dialízisre szorul, vagy az orvos kontrollok alkalmával tudja a
gyógyszereket beállítani. 

77. Mindenesetre a napi statisztikai tájékoztatás tartalmát az értelmezhetőség végett az elhunytak
esetében ki kellene egészíteni: 

-  a  tényleges  halálozási  okkal  (koronavírus  jelenléte  mellett,  de  egy  egyéb  betegség,  vagy  a
koronavírus okozta gyulladásos fulladástól halt-e meg) 

- a halál előtt volt-e lélegeztetőgépen 

- a halál hol következett be (otthonában/idősotthonban/ kórházban) 

- az elhunyt részesült-e koronavírussal kapcsolatos kórházi kezelésben 

- közrejátszott-e a halálban a lélegeztetés/altatás. 

78. Mi a helyzet a máig feltöltés alatt álló betegstátuszokkal, főleg a "fiatalabb" elhunytak esetében?

79. Miért  nem tesztelik azokat,  akiket elküldenek haza a munkahelyről házi karanténba 2 hétre
megfigyelésre? Mikor lejárt a 2 hét, mehetnek vissza a húsiparba dolgozni, de nincsenek tesztelve,
hogy fertőzött vagy nem. 

80. A hatósági karanténban levőkre vonatkozóan: 

A  számuk  egyre  csak  nő,  nagyságrendekkel  meghaladja  a  regisztrált  fertőzöttekét.  A
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hatósági karanténban levők csak kis létszámban vagy egyáltalán nem teszteltek. Ugyanakkor
nyilván  gyanús  esetek,  hisz  nem  véletlenül  kaptak  karantént:  fertőzött  területen  jártak,
nagyon  gyanús  tüneteik  vannak,  illetve  kontaktusba  kerültek  fertőzöttekkel.  Ebből  több
gond is adódik: - Az ilyen emberek számkivetetté válnak, mozgásuk korlátozott, nem igazán
vehetnek igénybe egészségügyi szolgáltatást, hiába nagyon betegek. Hiszen koronavírusra
szakosodott  intézménybe  nem  mehetnek,  mert  nincs  pozitív  teszt.  Ugyanakkor,  mivel
gyanúsak, a hagyományos ellátásban se részesülnek. A bürokrácia útvesztőiben tobzódnak,
akár végkimerülésig. - Mivel a számuk máris jelentős, és sokkal gyorsabban növekszik, mint
bármely  más  adat,  egyre  tarthatatlanabb  lesz  kapacitásból  adódóan  (vagy  máris  az)  az
ellátásuk, illetve az ellenőrzésük -  Felmerül itt  az  operatív törzs által  sokat  hangoztatott
"hamis illúzióban" vannak állapot, vagyis mind a környezetük, mind pedig ők maguk úgyis
gondolhatják, ez csak egy eltúlzott biztonsági intézkedés, nem érzik magukat betegnek. A
másik véglet pedig épp ellenkező: őrlődés és bélyegzés. A kérdéseim ezzel kapcsolatban: -
Tervezik ezeknek az  embereknek a mielőbbi  letesztelését?  Ha igen,  milyen prioritással?
Mikor? - Mekkora a tesztelés kapacitása? Elméletben human erőforrásokat is tekintve, hány
tesztet tudnánk elvégezni egy nap?

Kérem, hogy a kérdésekre tételesen válaszolni szíveskedjék!

Budapest, 2020. április 20.

Dr. Vadai Ágnes
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